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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-21-10 
Rijeka,  14. 25. svibnja 2021. godine 

 

 
ZAPISNIK 

S 24. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 25. svibnja 2021. godine, s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

Dnevni red: 
1. Program rada Vijeća MO Srdoči Dan MO Srdoči  
2. Pristigli dopisi 
3. Zbor građana Preregulacija prometovanja prometnicama Kurirski put – Tonžino  Markovići 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara raspravu, kaže da bi volio da se program 
ako je ikako moguće održi no da je problem što se mora sve dogovarati više mjeseci unaprijed a 
epidemiološka situacija je nestabilna. Predlaže pokretan program koji ne bi okupljao na jednom 
mjestu puno ljudi. Zamjenica predsjednika kaže da bi se mogle po kvartovima Srdoča organizirati 
male fešte na ulicama. Kaže da u Baćićima stanovnici na malom trgu u centru mjesta znaju 
organizirati druženje. Predsjednik moli vijećnike da u sljedećih desetak dana jave prijedloge. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
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AD 2 
Predsjednik vijeća izvještava vijeće o prispjelom dopisu KD Čistoća kojim ono navodi da su ukinute 
baje za razvrstani otpad jer je vijeće to tražilo. Vijeće to nije tražilo jer podržava i želi što više 
razvrstanog otpada, nego je tražilo izmještaj sa neprimjerenih lokacija. Poslati će se zapisnik sa 
dogovorenog na terenu te tražiti istovjetno kao i ranije – malo korigiranje lokacije smještaja baja jer 
bajama za kućni mješani otpad nije mjesto na autobusnoj stanici niti na nogostupu u AB Šimića gdje 
se izrazito brzo vozi niti na privatnoj parceli u V.Čerina. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopisi nadležnim službama 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom gđe Kljun koji je bio jedan od dopisa koji su pristigli u 
proteklim periodima ali se nisu obrađivali na prošlim sjednicama jer je bilo puno pristiglih dopisa 
vezano uz komunalne prioritete. Dopisom gđa traži da se ureduje prometovanje teških kamiona 
uzbrdicom Tina Ujevića te asfaltiraju oštećenja na kolniku. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopisi nadležnim službama 
 
 
Marija Bandić pita može li se što učiniti za sigurnost pješaka u ulici Markovići. Na ovoj trasi planira 
se organizirati zbor građana kojim bi se izvršila potencijalna preregulacija prometa zajedno sa 
potencijalnim zaštitnim ogradicama i ležećim policajcima ukoliko to struka dopusti. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Pristigao je odgovor Gradonačelnika na prometnu situaciju na Srdočima. Predsjednik kaže da čeka 
novog Gradonačelnika i nove članove odbora pa će posredstvom Odbora za urbanizam i Odbora za 
promet sugerirati tematsku sjednicu te nakon njega odgovoriti novom Gradonačelniku.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD 3 
Predsjednik otvara točku te predlaže da se zbor građana na temu Preregulacija prometovanja 
prometnicama Kurirski put – Tonžino  Markovići održi 29.06.2021. sa početkom u 19 sati na prostoru 
ceste D233 koja je dovoljno velika zbog potrebe za sigurnim odstojanjem zbog epidemioloških mjera. 
Vijećnici podržavaju prijedlog.  
Zaključak: 

 održati  će se zbor građana na temu Preregulacija prometovanja prometnicama 
Kurirski put – Tonžino  Markovići održi 29.06.2021. sa početkom u 19 sati 

 
 
 
AD 4 
Predsjednik vijeća Marino Srdoč Prpić kaže da razmišlja o nadopuni komunalnih prioriteta te da 
vijećnici razmisle o istom, poslati objedinjeno u rujnu. Građanka Srdoča traži ležeće usporivače na 
zavoju kod Tina Ujevića 25 jer je auto neprilagođeno na zavoju uletio na pješački na kojem je bila 
sa djetetom. Predsjednik nalaže da se uputi zamolba policiji da ponekad prođu ovim područjem ali 
ne da kažnjavaju nepropisno parkiranje nego da djeluju preventivno odorama na ulici i obrate 
pozornost na skutere i aute koji prebrzo voze. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
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Predsjednik upoznaje vijeće sa pritužbama građana da je trava prevelika. Vijećnik Srdoč kaže da je 
zadnjih 10 dana kiša padala doslovno svaka 2 dana a nekad i više dana u komadu te da je i brzo 
trava izrasla ali ne može se po kiši niti kositi. Košnja jest u tijeku. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Zamjenica predsjednika donijela je nacrt ceste Tonžino koja će se raditi. Radovi bi trebali početi 
sutradan. Iako se to na nacrtu ne vidi sama cesta imati će i sustav oboinske odvodnje i rasvjetu. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik kaže da se pošalje podsjetnik Odjelu za komunalni sustav, referentici Anđelini Ćobić, 
da se poprave plave stepenice koje se spuštaju od autobusnog okretišta prema trgovinama Pivac, 
krojačnici i dr. jer je obećano davno da će biti napravljeno.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik pita da se pošalje nacrt ako ga je Grad Rijeka napravio za moguće kružno raskrižje 
čvora Diračje jer misli da bi se time omogućila veće prometna protočnost. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Nakon svađe susjeda ulaza Tina Ujevića 26 i 24 oko pozicije postave klupice, predsjednik kaže da 
predlaže da se klupica postavi u hlad ispod drveta između boćališta i košarkaškog igrališta u ulici 
Dobriše Cesarića.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

 
Vijećnik Branko Srdoč bio je predstavnik Vijeća MO Srdoči te daje izvještaj o otvaranju Spomen 
parka – Markovići koji je uređen preko lokalnog partnerstva grupe građana i na kojem je premješten 
spomenik Josipu Mohoriću te uređene površina sa šljunkom i dvije klupe za sjedenje. Park je 
svečano otvorio zamjenik Gradonačelnika Marko Filipović.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik traži da se pošalje podsjetnik nadležnim službama Rijekapromet na ležeće policajce koji 
se očekuju već 2 godine na lokaciji desno i lijevo od ulaza u dvorište Plodina, tj na ravnici koja iz 
Mate Lovraka prelazi u AB Šimića. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik traži da se pošalje upit Odjelu za komunalni sustav sa upitom u kojoj je fazi planiranje i 
dokumentacija za izgradnju Dražičke ulice. 
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik kaže da je na području MO Srdoči više starih i napuštenih telefonskih govornica a da je 
u medijima zamijetio da su u nekim gradovima stare telefonske govornice pretvorene u moderna wifi 
spot lokacije. Traži mogućnost slične opcije za Srdoče od T-com-a. 



4 
 

Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 18:45 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 

 

Zapisničar – referent za 

mjesnu samoupravu: 

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 

 

 

 


